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Ministerstvo dopravy Slovenskej republiky 

Riadiaci orgán pre Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

 
ZÁPISNICA 

z 15. riadneho rokovania Monitorovacieho výboru pre Operačný program Integrovaná 

infraštruktúra 2014 – 2020 

 

Dátum konania: 29. mája 2023 

Miesto konania: Clarion Hotel Bratislava  

Predmet rokovania: 15. riadne rokovanie Monitorovacieho výboru  

 pre OPII (MV OPII) 2014 – 2020 

Príloha č. 1: Zoznam účastníkov rokovania 

Príloha č. 2: Uznesenie MV OPII/2023/3 

Príloha č. 3: Uznesenie MV OPII/2023/4 

  

 

Program rokovania 

1 Úvodné slovo a príhovor 

2 Príhovor EK 

3 Prezentácia a schvaľovanie Výročnej správy o vykonávaní OPII za rok 2022 

4 Aktuálny stav implementácie OPII 

5 Prezentácia a schvaľovanie zmeny OPII verzia 16.0 SAFE 

6 Prezentácia – informácia o činnosti Riadiacich výborov OPII 

7 Rôzne 

8 Záver 

9 Prehliadka projektov  

 

 

 

1. Úvodné slovo a príhovor, schválenie programu rokovania 

 

Rokovanie 15. riadneho rokovania Monitorovacieho výboru pre OPII 2014 – 2020 otvorila 

a viedla podpredsedníčka výboru Erna Dohnáliková. V úvodnom príhovore informovala 

prítomných o programe a obsahu rokovania, konštatovala, že v poslednom roku implementácie 

je kľúčové udržať vysoké tempo čerpania finančných prostriedkov tak, aby sa do konca roka 

využili všetky zdroje, ktoré je reálne investovať. Informovala o navrhovanej zmene OP, ktorej 

cieľom je zrýchliť a zefektívniť čerpanie pridelených financií, ktoré už nebude možné využiť 

na pôvodný účel a budú presunuté na riešenie dôsledkov energetickej krízy pre zraniteľné 

domácnosti. 
Na záver skonštatovala, že je prítomných 26 členov a výbor je uznášaniaschopný, nasledovalo 

hlasovanie o programe rokovania, ktorý bol schválený všetkými prítomnými členmi. 
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2. Príhovor EK 

 

Prítomným sa prihovoril pán Thomas Baer z Generálneho riaditeľstva pre regionálnu politiku 

EK. Poďakoval sa za pozvanie a organizáciu rokovania a konštatoval, že sa síce nachádzame 

v poslednej fáze programového obdobia, žiaľ, nedá sa povedať, že implementácia je ukončená. 

V EK si uvedomujú náročnosť situácie prelínania programových období a všetkých 

zúčastnených v systéme implementácie na Slovensku čaká náročný rok. Poďakoval sa všetkým 

zainteresovaným za prácu a za snahu doviesť implementáciu do zmysluplného konca a potvrdil, 

že v EK sú pripravení pomáhať a byť konštruktívnymi spolupracovníkmi a partnermi.  

 

3. Prezentácia a schvaľovanie Výročnej správy o vykonávaní OPII za rok 2022  

 

Pavol Bžán (MD SR) (prezentácia) uviedol, že správa je realizovaná v zjednodušenej podobe, 

čiže obsahuje základné údaje o implementácii, stav plnenia indikátorov, finančné údaje a popis 

problémov. Jej súčasťou je aj Zhrnutie pre občanov, ktorému RO venuje zvýšenú pozornosť 

a maximálne úsilie, aby boli zložité informácie a výsledky prehľadné pre laickú verejnosť. 

Predstavil základné čísla a informácie za minulý rok – nárast kontrahovania 699 mil. EUR, 

nárast čerpania 775 mil. EUR, bolo vyhlásených 36 nových výziev a vyzvaní s alokáciou 491 

mil. EUR. Predstavil najúspešnejšie projekty z pohľadu pokroku pre jednotlivé sektory. Za MD 

SR spomenul najdôležitejšie úspechy – zazmluvnenie veľkého projektu „Uzol Žilina“, ktorý 

bude fázovaný, modernizáciu 5 km železničnej trate Boleráz – Smolenice, rozbehli sa práce na 

veľkom projekte R2 Košice Šaca – Košické Oľšany, ktorý bude tiež fázovaný. Za MIRRI SR 

predstavil projekt „Integrovaný systém úradov verejného zdravotníctva“, ktorého cieľom je 

uľahčenie prístupu občanov k informáciám napr. o kvalite vody, či o kozmetických výrobkoch. 

MH SR si vybralo projekt „FDAAS - Automatizovaný systém pre vyhodnocovanie 

nebezpečenstva vzniku požiaru“, ktorý predstavuje dobrý príklad spolupráce súkromného 

a akademického sektora. Za MŠVVaŠ SR informoval o projekte „Horizontálna podpora účasti 

SR v Európskom výskumnom priestore (SK4ERA)“, ktorý má vysokú pridanú hodnotu v rámci 

fungovania akademickej a vedeckej obce a vytvárania partnerstiev v kontexte európskeho 

priestoru. Nakoniec doplnil informácie o spracovávaní správy a ďalšieho postupu procesu jej 

schvaľovania zo strany EK. 

 

Diskusia: 

 

Thomas Baer (DG REGIO) vyzdvihol kvalitné spracovanie Zhrnutia pre občanov, ktoré je 

podľa neho veľmi dobrým príkladom ako prehľadne a pútavo sprostredkovať komplikované 

informácie z výročnej správy verejnosti. Uviedol, že je veľmi rád, že môže zdieľať toto zhrnutie 

výročnej správy OPII s kolegami z Komunikačnej jednotky DG REGIO.  
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Hlasovanie o návrhu na schválenie Výročnej správy o vykonávaní OPII za rok 2022: 

 

Prítomných: 28, za: 27, proti: 0, zdržal sa: 1 

Monitorovací výbor schválil Výročnú správu o vykonávaní OPII za rok 2022. 

 

4. Aktuálny stav implementácie OPII  

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) (prezentácia) oboznámila prítomných s aktuálnym stavom 

implementácie OPII a s pokrokom dosiahnutým od posledného rokovania v decembri 2022. 

Celková alokácia v OPII bez technickej pomoci je 5,8 miliardy EUR, kontrahovanie je vo výške 

6,2 miliardy EUR, čerpanie je 3,9 miliardy EUR. Následne predstavila stav v jednotlivých 

rezortoch: MD SR z alokácie 3,255 miliardy EUR má kontrahovanie vo výške 3,7 miliardy 

EUR na úrovni 114% a čerpanie vo výške 2,265 miliardy EUR na úrovni 70%. MIRRI SR 

z alokácie 626,9 miliónov EUR má kontrahovanie vo výške 651,6 mil. EUR na úrovni 104% 

a čerpanie vo výške 200 mil. EUR na úrovni 32%. MŠVVaŠ SR z alokácie 529,6 mil. EUR má 

kontrahovanie vo výške 525,3 mil. EUR na úrovni 99% a čerpanie vo výške 293,6 mil. EUR na 

úrovni 55%. MH SR z alokácie 1,4 miliardy EUR má kontrahovanie vo výške 1,36 miliardy 

EUR na úrovni 96% a čerpanie vo výške 1,157 miliardy EUR na úrovni 82%. E. Dohnáliková 

informovala o finančnej implementácii za dopravnú časť, v ktorej sa kontrahovanie pohybuje 

okolo 100% okrem PO 4 a PO 7. Predstavila stav absorpčnej kapacity za oblasť dopravy (OPII 

v. 15.0), kde sa posudzuje stav verejných obstarávaní, ktoré sú okrem PO 6 vo všetkých osiach 

ukončené, sú podpísané zmluvy o dielo a prebieha implementácia. V PO 4 sú zazmluvnené 

všetky prostriedky, dodávky a nárast čerpania sa očakáva koncom roka 2023. V PO 3 v sa 

očakáva plnenie koncom roka. Uviedla, že PO 6 RO považuje za čiastočne rizikovú a navrhuje 

realokáciu disponibilných prostriedkov z nej do PO 15 na iniciatívu SAFE v rámci zmeny OPII 

verzia 16.0 vo výške 150 mil. EUR. Predstavila stav v osiach, kde sú navrhované aj interné 

presuny: z PO 2 vo výške 60 mil. EUR do PO 1 a PO 4. Do konca programového obdobia 2014 

– 2020 zostáva vyčerpať (bez TP) pre MD SR – 989 mil. EUR, pre MIRRI SR – 427 mil. EUR, 

pre MŠVVaŠ SR – 235 mil. EUR, MH SR – 261 mil. EUR. Po navrhovaných presunoch 

finančných prostriedkov zostáva vyčerpať (bez TP) pre MD SR – 839 mil. EUR, pre MIRRI 

SR – 227 mil. EUR, pre MŠVVaŠ SR – 161 mil. EUR, MH SR – 111 mil. EUR a 574 mil. EUR 

v rámci novovytvorenej PO 15 (SAFE). Informovala o úspechoch v dopravných osiach: v PO 

1 je zmodernizovaných 25,37 km železničnej trate, 34,78 km je zazmluvnených. Dodaných 

bolo 51 obnovených vlakových súprav, 64 zazmluvnených, bol schválený veľký projekt „Uzol 

Žilina“. Absorpčná kapacita osi je naplnená, alokácia bude navýšená o 50 mil. EUR v rámci 

interného presunu z PO 2. V PO 2 bolo vybudovaných 82,82 km novovybudovaných diaľnic, 

zazmluvnených je 96,32 km. Celkovo je zazmluvnených ešte 13 projektov, v ktorých je 

zahrnutý aj projekt „D1 Lietavská Lúčka – Višňové – Dubná Skala, II. fáza“. Ten bude v rámci 

súčasného programového obdobia figurovať ako nedokončený a bude dofinancovaný zo 

štátneho rozpočtu. V PO3 sa vybudovalo 14,66 km nových alebo zmodernizovaných 

električkových tratí, zazmluvnených je 18,45 km, bolo dodaných 82 nových vozidiel MHD pre 

mestá Bratislava, Žilina, Prešov a Košice, zazmluvnená hodnota počtu nových vozidiel je 182, 

niektoré projekty sa budú fázovať z dôvodu prieťahov v procese kontroly VO zo strany ÚVO. 

Úspechom je zazmluvnenie 86 mil. EUR na projekt električkovej trate v Petržalke. Absorpčná 
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kapacita osi bola prekročená, E. Dohnáliková pripomenula, že alokácia PO 3 bola v minulosti 

navýšená za účelom skvalitnenia verejnej osobnej dopravy v mestách, kde boli prijímatelia 

schopní pripraviť projekty a efektívne ich implementovať. V PO4 sa podarilo zazmluvniť 

projekty „Realizácia rehabilitačných opatrení v povodí Dunaja“ (DAREM) v sume 30 mil. EUR 

a „Modernizácia plavebných komôr vodného diela Gabčíkovo“ v sume 26 mil. EUR. 

Kontrahovanie v osi je na úrovni 174%, alokácia bude navýšená o sumu 10 mil. EUR z PO 2. 

V PO 5 je zmodernizovaných 4,95 km železničných tratí, zazmluvnených je 43,7 km. Vo 

výstavbe sú tri strediská technickej hygienickej údržby, ktoré sa budú odovzdávať v lete, na 

východnú časť Slovenska bolo dodaných 32 nových alebo zmodernizovaných vozňov, 

zazmluvnená hodnota počtu dodaných vozňov je 52. V Trebišove bol čiastočne odovzdaný do 

užívania nový terminál integrovanej osobnej dopravy (TIOP). Vysvetlila, že čerpanie v osi je 

na úrovni 55% z dôvodu dlhotrvajúceho legislatívneho procesu po zazmluvnení investičných 

projektov z minulého roku, čo sa prejaví v raste čerpania v najbližších mesiacoch. V PO 6 bolo 

vybudovaných 7,85 km rýchlostných ciest, zazmluvnená hodnota je 32 km, 6,26 km nových 

ciest I. triedy, zazmluvnených je 13,63 km, 301 km zmodernizovaných ciest I. triedy, 559 km 

je zazmluvnených. Projekt „R2 Košice, Šaca – Košické Oľšany, II. úsek“ bude fázovaný, keďže 

neočakávaný archeologický nález spôsobil omeškanie vo výstavbe. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) (prezentácia) stručne informovala o stave PO 7 a PO 14. 

Predstavila nárast od začiatku roku 2023 v kontrahovaní o 45 mil. EUR a v čerpaní o 43 mil. 

EUR o 7%, čo je podľa nej vzhľadom na doterajšiu krivku čerpania dobré číslo. Informovala, 

že v rámci PO 7 prebieha štvrťročne riziková analýza projektov, na základe jej výsledkov vedeli 

predvídať riziko výpadku kontrahovania a prijali viacero opatrení. Kľúčové z nich bolo 

identifikovanie finančných prostriedkov zo štátneho rozpočtu, ktoré dokážu prefinancovať 

v rámci PO 7, napr.: financovanie projektu EDUNET (31 mil. EUR), vyhlásenie výzvy na 

„Modernizáciu informačných systémov“ prostredníctvom tzv. change requestov (30 mil. EUR) 

spolu v sume 61 mil. EUR (korigendum oproti údajom zo samotného rokovania). Taktiež boli 

prvýkrát vyhlásené výzvy s použitím zjednodušeného vykazovania výdavkov paušálnej sadzby 

– výzvy pre IT firmy a pre zdravotne znevýhodnených občanov. Uviedla, že sa prvýkrát 

v histórii PO 7 realizuje unikátna voucherová schéma – projekt „Digitálny žiak“, 

prostredníctvom príspevkov je financovaný nákup IT zariadení pre vybrané skupiny žiakov ZŠ 

a SŠ. Od polovice mája sú distribuované prvé vouchre. Uviedla, že za výsledok 

opatrení/implementácie PO7 nie je zodpovedný len SO, ale hlavne prijímatelia jednotlivých 

projektov. V marci 2023 boli zaslané ministrom rezortov, ktoré implementujú projekty PO 7 

upozorňujúce listy. Minulý týždeň na rokovaní Vlády SR upozornil na stav čerpania minister 

rezortu MIRRI SR ministrov konkrétnych rezortov a vyzval ich na akceleráciu čerpania 

projektov PO 7. V dvojtýždňových intervaloch by sa mali uskutočňovať rokovania - tzv. 

eurofondové vlády, ktorých predmetom bude monitorovanie stavu národných projektov 

realizovaných prostredníctvom ministerstiev a ich podriadených organizácii. Predstavila stav 

alokácie PO 7, v ktorej bude 200 mil. EUR presunutých do PO 15 (SAFE) a úroveň 

kontrahovania sa zmení na 154%, vyčerpať zostáva ešte cca 240 mil. EUR.V PO 14 je alokácia 

30 mil. EUR, kontrahovanie by malo prebiehať v júni a čerpanie od júla do decembra, realizujú 

sa dva národné projekty. Projekt Ministerstva vnútra SR „Podpora inštitucionálnych kapacít 

verejnej správy v súvislosti s ozbrojeným konfliktom na území Ukrajiny“ a projekt Národnej 
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digitálnej koalície „Digitálny príspevok pre žiakov UA“, čo je identický projekt k projektu 

„Digitálny príspevok pre žiakov SR“. Vyzvania boli vyhlásené koncom apríla a predpokladá sa 

ich kontrahovanie v najbližšej dobe. 

 

Diskusia:  

 

Milan Ištván (PPP) opýtal sa na projekty, pri ktorých prebieha šetrenie tretích strán, či je 

možné odhadnúť termín, kedy sa predpokladá rozhodnutie o ich prípadnom ukončení. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že vzhľadom na to, že šetrenia sú realizované aj 

orgánmi činnými v trestnom konaní a prebiehajúce súdne konania, SO ich neeviduje ako 

financované z PO 7, keďže predpoklad ukončenia predmetných šetrení do konca roka 2023 

veľmi nízky. 

 

Erna Dohnáliková (MD SR) doplnila, že pri projektoch z výzvy „Wifi pre Teba“ prebieha asi 

25 šetrení tretích strán v súvislosti s kontrolou VO, všetky ostatné sú ukončené, alebo sa 

realizujú. Pripomenula, že kontroly týchto projektov realizuje RO prostredníctvom externých 

kapacít, keďže sú interné kapacity dlhodobo vyťažené kontrolou ďalších projektov PO 7.  

 

Lucian Jega (DG REGIO) poďakoval za prezentáciu a uviedol, že vďaka opatreniam, ktoré 

sa začali v roku 2021, sa podarilo zvýšiť nepriaznivé čísla. Napriek zvýšeniu úrovne 

kontrahovania a čerpania v súvislosti s realokáciou 200 mil. EUR je čerpanie len na úrovni 

46%, čo je stále veľmi nízke. Zaujímal sa o to, či má MIRRI predpoklad a opatrenia, ako sa 

čísla zvýšia, aby sa vyhli náporu v závere roka. Dôležitý odkaz vidí v tom, že v situácii, kedy 

je aktuálna alokácia o polovicu nižšia ako pôvodná a čerpanie je nižšie ako 50%, je potrebné 

z tejto situácie vyvodiť závažné ponaučenia a opatrenia a v novom programovom období sa ich 

vyvarovať. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že najväčší vrchol čerpania sa očakáva v 4Q roka 

2023 a zvyšok sa prejaví v ŽoP v prvej polovici 2024, kedy sa budú vykazovať výdavky 

vzniknuté do konca 2023. Uviedla, že z tohto dôvodu sú optimistickí a veria, že zostávajúcu 

alokáciu vyčerpajú. Poučenie z aktuálneho obdobia sa snažia preniesť do nového obdobia, 

znížili alokáciu na IT projekty na 269 mil. EUR a 112 mil. EUR na broadband – širokopásmové 

pripojenie. Sú si vedomí, že druhý polrok 2023 bude kritický, preto v PSK budú v prvej fáze 

vyhlasovať vyzvania najprv len na národné projekty a výzvy na dopytovo-orientované projekty 

budú vyhlasované až v septembri a októbri 2023. Zároveň pre opatrenie 1.2.1 pre IT projekty 

majú vypracovaný tzv. masterplan – zoznam projektov a ich potenciál na naplnenie hodnôt 

merateľných ukazovateľov.  

 

Pavol Frič (ITAS) uviedol, že zlepšenie čerpania IT projektov je možné dosiahnuť iba zmenou 

systému implementácie, hlavne procesu verejného obstarávania a poučením z minulosti 

predchádzať chybám z tohto obdobia. 
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Miriam Kováčiková (MIRRI SR) potvrdila, že zásadným problémom je, že prijímatelia 

nevedia optimálne nastaviť podmienky pre verejné obstarávanie, preto jedným z opatrení 

v novom programovom období je aj zmena nastavenia procesu verejného obstarávania za 

účelom zjednodušenia v IT projektoch. Aktuálne v rámci MIRRI prebiehajú stretnutia, návrh 

bude predložený na pripomienky pracovnej skupine pre verejné obstarávanie. 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) uviedla, že aj RO vníma stav čerpania v PO 7 ako kritický, 

oceňuje pozitívnu krivku čerpania aj realokáciu prostriedkov do SAFE. Podľa jej názoru je 

dôležité proces verejného obstarávania štandardizovať. Vyzvala SO k aktivite a pripravenosti 

na alternatívny plán v prípade ohrozenia vyčerpania alokácie. 

 

Pavol Frič (ITAS) poukázal na to, že implementáciu niektorých projektov zabrzdila 

podmienka mať súhlasné stanovisko od oddelenia Quality Assurance (MIRRI SR), ktorá bola 

donedávna vyžadovaná v príručke pre prijímateľa. Uviedol, že kontrola je potrebná, ale prílišná 

kontrola môže zničiť projekt. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) potvrdila, že došlo k zmene v príručke v súlade s vyhláškou 

85/2020 Z. z. o riadení projektov a po novom je k preplateniu prostriedkov postačuje kladné 

stanovisko riadiaceho výboru, ktorého pozorovateľom je aj predmetné oddelenie. 

 

Erna Dohnáliková (MDV SR) upozornila k projektom z výzvy prostredníctvom tzv. change 

requestov, že predmet dodania musí byť nastavený tak, ako bol obstaraný v pôvodnom VO. 

Doplnila, že je potrebné brať do úvahy, že to prinesie nápor práce pre manažérov na kontrolu 

VO, ktorí sú plne vyťažení a ich počet sa nepodarilo navýšiť z dôvodu nezáujmu uchádzačov. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uistila, že takýto prípad by nemal nastať, keďže projekty 

prešli hodnotením odborných hodnotiteľov. 

 

Edmund Škorvaga (MH SR) (prezentácia) informoval, že MH SR poskytuje tri formy pomoci 

podnikateľom: grantovú cez dopytovo-orientované projekty, návratnú cez finančné nástroje 

a prístup k službám a školeniam cez národné projekty. Z 1 520 projektov bolo 953 ukončených  

ešte 567 projektov je potrebné ukončiť do konca programového obdobia. V dôsledku kríz 

mnoho subjektov prehodnocuje realizovateľnosť svojho projektu z dôvodu zachovania 

existencie alebo nemožnosti dodržať termín dodávky do konca programového obdobia. 

Uviedol, že najviac sú využívané finančné nástroje, kde pôvodný podiel alokácie z 3% vzrástol 

na 50% a tento trend bude pokračovať aj v ďalšom programovom období. Nevidia problém 

nesplnenia indikátorov výkonnostného rámca a ich úlohou je úspešne ukončiť zostávajúce 

projekty. 

 

Lucian Jega (DG REGIO) uviedol, že dosiahnutá hodnota väčšiny indikátorov je veľmi dobrá, 

až na jeden indikátor v PO 11, kde je cieľová hodnota 1160 a dosiahnutá hodnota je 775, opýtal 

sa, či sa ho podarí naplniť do konca obdobia.  
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Edmund Škorvaga (MH SR) vysvetlil, že tento indikátor je realizovaný len jediným 

Národným projektom na podporu kreatívneho priemyslu a pravdepodobne sa nepodarí nastaviť 

podporu na dosiahnutie 100%, ale podarí sa ho naplniť v požadovanom percentuálnom limite, 

ktorý neohrozí plnenie výkonnostného rámca v PO 11.  

 

Ľubomír Grznárik (MŠVVaŠ SR) (prezentácia) doplnil že za MŠVVaŠ SR bude potrebné 

vyčerpať najviac prostriedkov v PO 9, kde základ tvoria dopytovo-orientované výskumné 

projekty, ktoré majú inú krivku čerpania a počet ŽoP stúpa najviac v závere obdobia. Do konca 

roka plánujú vyčerpať zhruba 100 mil. EUR. Od posledného MV v decembri vidieť podľa neho 

razantný posun. Najdôležitejší je projekt ACCORD, reálne náklady už boli vyčerpané vo výške 

70%. Ide o veľký projekt, ktorý čelil zmenám z dôvodu nárastu cien stavebných materiálov 

a prebieha dlhodobá komunikácia s JASPERS, blíži sa vydanie ACN a vypracovanie IQR, ktoré 

bude zaslané EK s požiadavkou na navýšenie NFP. Predpokladaný termín ukončenia 

komunikácie je koniec júna. Doplnil, že implementácie viacerých projektov negatívne 

ovplyvnila COVID kríza, najviac sa však dotkla projektu SK4ERA, napriek tomu všetky 

ukazovatele v rámci NP sú napĺňané a nemal by nastať žiadny problém s nenaplnením cieľov 

projektov. 

 

Martin Putala (RVŠ SR) považuje za mimoriadne kritické, že takmer 224 mil. EUR sa musí 

realokovať z PO 9 a 10. V prípade projektu ACCORD upozornil na veľmi dlhé obdobie riešenia 

navýšenia NFP, od mája do júna stále nie je podaná žiadosť na EK. Podľa neho hrozí finančný 

kolaps realizujúcich inštitúcií. Uviedol, že sme sa predošlým obdobím v oblasti výskumu na 

Slovensku nepoučili z chýb a napr. nie je možný prístup do niektorých databáz a potrebovali 

by sme výrazne navýšiť finančnú podporu vedy a výskumu. 

 

Dagmar Augustinská (MŠSVaŠ SR) upresnila, že MŠVVaŠ presúva na SAFE 74 mil. EUR. 

Potvrdila, že situácia niektorých projektov je kritická, chyba je väčšinou na strane prijímateľov, 

najviac ŽoP prichádza až teraz. O veľkom projekte ACCORD s prijímateľom a partnermi 

rokujú rok a pol, oficiálnu žiadosť o navýšenie dostali v decembri 2022, ale nemala všetky 

náležitosti. Od konca januára prebieha komunikácia s JASPERS, ktorý stále vyžadoval ďalšie 

podklady od prijímateľa. Tento proces je v poslednej fáze a následne bude možné podať žiadosť 

o zmenu veľkého projektu smerom k EK.  

 

Lucian Jega (DG REGIO) poďakoval za diskusie a riešenie problému s projektom ACCORD. 

Pripomenul, že od apríla sa termín predloženia žiadosti na EK stále posúva, chápu ťažkosti, ale 

odporučil predložiť už dostupné dokumenty ešte pred finalizáciou a oficiálnym predložením a 

konzultovať s kolegami v EK, ktorí pracujú s veľkými projektami. 

 

Dagmar Augustinská (MŠSVaŠ SR) doplnila, že vzhľadom na výšku požadovanej sumy verí 

v úspešné zavŕšenie procesu, po ukončení fázy s JASPERS plánujú s EK najprv komunikovať 

neformálne. 

 

Katarína Vallová (MF SR) poďakovala všetkým implementačným orgánom za úsilie pri 

implementácii a upozornila, že intenzívne začala fáza ukončovania programového obdobia 
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2014 – 2020 a je potrebné reflektovať na vydávané usmernenia. Dôležité je zabezpečiť, aby 

prijímatelia dokázali výdavky zrealizovať do konca tohto roka. Do konca marca 2024 sa 

predkladá posledná súhrnná žiadosť o platbu certifikačnému orgánu a do konca apríla 2024 

certifikačný orgán musí deklarovať všetky výdavky na EK. Vyzvala na korektnú a tolerantnú 

spoluprácu, aby boli dosiahnuté ciele OPII realizáciou zmysluplných projektov pre Slovensko. 

 

5. Prezentácia a schvaľovanie zmeny OPII verzia 16.0 SAFE 

 

Pavol Bžán (MD SR) (prezentácia) pripomenul proces prípravy a kreovania tejto verzie OP, 

ktoré prebiehali transparentne už od 14. rokovania MV. Okrem pripomienkového konania bolo 

zorganizované online prerokovanie začiatkom mája. Sumarizoval zmeny, ktoré predstavujú 

aktualizáciu finančného plánu, zmenu opisu typu a príkladov aktivít, vytvorenie novej PO 15 

určenej pre SAFE, zmenu zoznamu hodnôt vybraných merateľných ukazovateľov, zmenu 

kategórií intervencií. Cieľom týchto zmien je zrýchlenie a zefektívnenie čerpania pridelených 

prostriedkov, minimalizácia rizika „dekomitmentu“ a podpora opatrení na riešenie dôsledkov 

energetickej krízy. V dopravných osiach sú navrhované aj interné presuny v rámci Kohézneho 

fondu (PO 1 – PO 4), kde z PO 2 sa presúva 50 mil. EUR do PO 1 a 10 mil. EUR do PO 4. 

Z PO6 sa presúva 150 mil. EUR na iniciatívu SAFE, poznamenal, že suma sa môže meniť 

smerom nadol. Ambíciou MD SR stále je zimplementovať čo najvyššiu sumu na dopravné 

projekty. V rámci PO 7 sa presúva 200 mil. EUR. V prípade osí implementovaných MH SR 

a MŠVVaŠ SR je to komplikovanejšie, presuny do SAFE predstavujú 74,8 mil. EUR z 

MŠVVaŠ SR a 150 mil. EUR z MH SR. Aj v tomto prípade sa uskutočnia aj interné presuny 

s cieľom zosúladiť ponuku s dopytom, príkladom sú finančné nástroje v gescii MH SR z PO 9 

do PO 11 v sume 15,3 mil. EUR. Presun voľnej alokácie v sume 5,9 mil. EUR v prospech 

projektu ACCORD z MH SR z PO 10 a PO 12 do PO 10 v gescii MŠVVaŠ SR. A taktiež 

menšie interné presuny z ušetrených zdrojov. Vzniká nová PO 15 Podpora pre zmiernenie 

dôsledkov energetickej krízy (SAFE) na financovanie opatrení na kompenzáciu vysokých cien 

energií pre zraniteľné domácnosti. V súlade s čl. 25b ods. 3 všeobecného nariadenia predstavuje 

miera spolufinancovania prioritnej osi 100 % a jej navrhovaná alokácia je 574 818 551 EUR. 

Zmena aktivít je relevantná len v prípade MD SR, pričom sa snaží pracovať so všetkými 

alternatívami, napríklad v PO 5 vytvára si možnosť podpory financovať jazdené súpravy cez 

finančné nástroje. Oproti pôvodne prezentovanej verzii došlo k zmene implementačného 

subjektu a poskytovateľom sa stalo Ministerstvo dopravy SR. S podporou CKO a MPSVaR 

vznikla metodika implementovania PO 15 cez spätnú refundáciu na kompenzáciu zvýšených 

nákladov na energie pre zraniteľné domácnosti. Bol definovaný jednotný ukazovateľ pre všetky 

tri OP, ktoré budú SAFE implementovať, okrem OPII aj IROP a OP KŽP. Demarkačnou líniou 

bude časový úsek, za ktorý budú jednotlivé OP výdavky refundovať. MD SR pripravuje 

detailnejší harmonogram procesu: zo strany MV je potrebné schváliť zámery NP a hodnotiace 

kritériá PO 15 pre NP, nasledujú administratívne úkony výber odborných hodnotiteľov, 

zazmluvnenie projektov, preplatenie projektov. S cieľom aby nebolo potrebné zvolať rokovanie 

MV kvôli schváleniu zámerov a kritérií, sme pripravili aj dnešné uznesenie MV OPII/2023/4, 

v ktorom členovia MV schvaľujú formu hlasovaním per rollam o zámeroch NP a HK PO 15, 

taktiež schvaľujú mandát pre RO upraviť znenie zmeny OPII v zmysle záverov SEA procesu 

a pripomienok EK.  
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Diskusia: 

 

Ľubor Illek (Slovensko.Digital) sa vyjadril k navrhovanej zmene v PO 7. Keďže nie je 

schopnosť tieto prostriedky využiť na informatizáciu s realokáciou súhlasia, napriek tomu, že 

ide o výraz tragického stavu, že tretina alokácie určená na modernizáciu verejnej správy sa 

využije na sanáciu nákladov za energie. Druhá časť zmeny je úprava merateľných 

ukazovateľov, špeciálne tri z nich sú podľa neho zaujímavé, ide o MU „dodatočný počet 

inštitúcií VS prepojených s centrálnou platformou pre integráciu údajov a centrálnou 

platformou pre otvorené dáta“, kde sa má hodnota z 2 733 znížiť na 80, čo je pokles o 97%. 

Druhý MU je „počet nových datasetov publikovaných vo formáte s vysokým potenciálom na 

znovupoužitie“ zo 70 na 25, pokles o 65%. Tretí je zmena MU „zvýšenie používania 

elektronických služieb znevýhodnenými skupinami“ pôvodný cieľ bolo 35%, minule bol 

znížený na 28% a teraz na 1%, čo je pokles o 97%. V tabuľke úprav alokácií v oblasti 

intervencie č. 79 „prístup k informáciám verejného sektora“ bude alokácia zvýšená o 3,8 mil. 

EUR a v oblasti intervencie č. 80 „služby a aplikácie digitálnej integrácie elektronickej 

dostupnosti elektronického vzdelávania a digitálna gramotnosť“ bude zvýšená a nie znížená, je 

zaujímavé, že hodnota MU sa tak markantne zníži, čo mu nedáva zmysel a je proti tejto zmene 

hodnôt MU, aby sa na konci programu zmenili ukazovatele tak, aby to vyšlo. 

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že nie sú spokojní s týmto stavom, ale vychádzajú 

z reality v PO 7. Musia znižovať hodnoty MU, keďže znižujú alokáciu o tretinu oproti 

pôvodnej. Uviedla, že si urobili analýzu, akým spôsobom sa prepoja výsledné hodnoty MU v 

zazmluvnených projektoch a projektoch, ktoré sa ukončia do konca roka 2023 na programovú 

úroveň. O niektoré MU nebol zo strany prijímateľov záujem, nesúhlasí s názorom, že 

rezignovali na pomoc znevýhodneným skupinám. Za posledné 3 roky bol zrealizovaný projekt 

prijímateľa MIRRI SR a Národnej digitálnej koalície, ktorý sa venuje práve vzdelávaniu 

seniorov a znevýhodnených skupín vo verejnej správe a taktiež ďalšia výzva pre zdravotne 

znevýhodnených, ktorá bola realizovaná systémom zdola nahor v spolupráci s MNO. 

Vysvetlila, že hodnota MU 1% je skresľujúca, keďže reálne išlo o podporu zhruba 15 000 osôb. 

 

Ľubor Illek (Slovensko.Digital) upozornil, že nastaveniu hodnôt MU sa dlhodobo nevenovala 

dostatočná pozornosť, už na začiatku obdobia sa nezameriavali na dosiahnutie cieľov 

systematicky, združenie Slovensko.Digital na tento fakt dlhodobo upozorňuje. Uviedol, že 

podľa neho sa nepodarí naplniť viacero MU. Veľmi by rád videl vyhodnotenie plnenia cieľov 

OPII. Ak sa ukázalo, že ich nevieme splniť, je potrebné mať reálne kroky, ako sa týmto chybám 

vyhnúť.  

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že viaceré MU sú nastavené ako výsledkové, preto 

sa ukážu až na konci roka 2023. MU hovoria o pokroku, ale nehovoria o všetkých prínosoch 

projektu. Výstupy projektov PO7 nie sú jedna k jednej k MU. 

 

Marcel Zajac (KMNO) súhlasil s pánom Illekom v súvislosti so znižovaním hodnôt MU. 

Myslí si, že peniaze z EŠIF majú byť využité ako investičné prostriedky na ciele, ktoré boli 

pôvodne určené, nie na riešenie kríz. 
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Pavol Frič (ITAS) uviedol, že v oblasti informatizácie je podľa neho toto obdobie najhoršie. 

Podľa jeho názoru je presun financií na riešenie kríz prejav neschopnosť Slovenska minúť ich 

na pôvodný účel. 

 

Roman Karlubík (AZZZ) uviedol, že situácia v aplikovanej vede a výskume je ešte horšia. 

Žiadne projekty na aplikovaný výskum nebudú financované z OPII. Vyslovil rozhorčenie 

a sklamanie nad stavom v tejto oblasti, ktorá je dlhodobo podhodnocovaná. Povedal, že bez 

podpory vedy a výskumu nedosiahne naša spoločnosť žiadny pokrok, keďže sa neposunie 

hospodárstvo ani priemysel. Vyslovil obavu z implementácie projektov v tejto oblasti aj 

v novom programovom období, kde je na hospodárstvo určená alokácia necelých 700 mil. EUR. 

Požaduje, aby sa zdôvodnilo vo výročnej správe, prečo sa dosiahlo také nízke čerpanie 

prostriedkov.  

 

Ladislav Šimko (MIRRI SR) uviedol, že sme na pôde programu OPII, ktorý pohltil v roku 

2019 OP VaI z dôvodu hroziaceho dekomitmentu v sume 110 mil. EUR spôsobenému 

pochybením bývalého vedenia MŠVVaŠ SR. Podľa jeho názoru neschopnosť vyčerpať 

finančné prostriedky z EŠIF je spôsobená dlhodobo zle nastaveným resp. chýbajúcim 

plánovaním investícii na Slovensku. Pripomenul, že za posledný rok implementácie minulého 

programového obdobia 2015 sa vyčerpali 4 miliardy EUR. Aktuálne je situácia podobná. 

Poďakoval EK, že bola schválená možnosť presunúť prostriedky na iniciatívu SAFE, budú 

alokované prostriedky v sume 1,8 miliardy na podporu 80% slovenských domácností. 

Podotkol, že sa z nich do štátneho rozpočtu vráti zhruba 1,1 miliardy EUR. 

 

Milan Belko (ZVATU) požiadal o upresnenie a vysvetlenie realokácie a navýšenie sumy na 

projekt ACCORD. 

 

Dagmar Augustinská (MŠVVaŠ SR) uviedla, že môžu presúvať len nezakontrahované 

prostriedky v rámci PO 10, keďže je v rozvinutom regióne. Prijímateľ ešte nedoručil žiadosť 

o navýšenie. 

 

Erna Dohnáliková (MD SR) vyslovila súhlas s diskutujúcimi, potvrdila, že systém 

implementácie je zbytočne zložitý, príliš veľa kontroly proces výrazne spomaľuje a komplikuje. 

Vyslovila sklamanie nad tým, že sa finančné prostriedky nevyužijú na pôvodný účel. Doplnila 

percentuálne vyjadrenie realokovaných prostriedkov na SAFE z pôvodnej alokácie za 

jednotlivé rezorty: MD SR 3,5% celkovej alokácie, MIRRI SR 32%, MŠVVaŠ 14%, MH SR 

11%. 

 

Thomas Baer (DG REGIO) uviedol, že najlepšie je problémom predchádzať. Situácia je 

nepriaznivá, ale je potrebné reagovať na realitu a ak EK umožnilo takúto možnosť, je správne 

ju využiť. Treba však hľadať dôvody a chyby, prečo k tejto situácii došlo. Dôvody sú systémové 

a problém je v štruktúre implementácie fondov. Fakt, že alokácia v PO7 klesla o 50% je 

dôkazom, že niečo nie je v poriadku. Najdôležitejšie je systémovými krokmi takejto situácii 

predísť, aby sa nezopakovala opäť o niekoľko rokov. 

 

Lucian Jega (DG REGIO) povedal, že bude trvať na využití týchto zistení v novom 

programovom období. Ide hlavne o nedostatok kapacít a prílišnú veľkosť projektov. Vyzval na 

zmenu procesov, aby boli nastavené praktickejšie a zjednodušené kalkulácie ukazovateľov, aby 

sme sa vyhli situácii, že nebudeme realizovať niektoré projekty, pokiaľ robíme transfery, 
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musíme sa snažiť robiť opatrenia včas, pre toto programové obdobie je už neskoro. Dúfa, že 

v novom období tieto poučenia zúročíme a chyby sa nebudú opakovať. 

 

Ľubor Illek (Slovensko.Digital) uviedol, že za schválenie zmeny nezahlasuje, keďže podľa 

neho neobsahuje žiadne kroky vedúce k riešeniu systematických problémov, ktoré spôsobili 

aktuálny stav pričom si uvedomuje, že riešenia presahujú štruktúru OPII. 

 

Marcel Zajac (KMNO) pridal sa k vyjadreniu pána Illeka, že nepovažuje za správne 

upravovať hodnotu kritérií o také vysoké percento. Povedal, že z médií počul informáciu o tom, 

že EK neodporúča členským krajinám financovať z prostriedkov EŠIF následky energetickej 

krízy. 

 

Ladislav Šimko (MIRRI SR) upresnil, že informácia sa objavila v rámci dokumentu Country 

Specific Recomendation, ktoré Komisia vydáva pravidelne pre jednotlivé krajiny. V tomto 

prípade to bolo uvedené, pokiaľ nebudú enormné rasty, ale máme prijať všetky opatrenia pre 

využívanie obnoviteľných zdrojov energie.  

 

Miriam Kováčiková (MIRRI SR) uviedla, že problematika merateľných ukazovateľov je 

komplexnejšia, vysvetlila, že každý MU je naviazaný na určitú intervenciu, ktorá je vyčíslená. 

Je potrebné brať do úvahy kód intervencie, kde sú niektoré ukazovatele krátené menej, iné viac 

a v priemere to musí dať celú sumu. 

 

Roman Karlubík (AZZZ) uviedol, že podľa jeho názoru nás to všetkých nezbavuje 

zodpovednosti, ako sme pristupovali k plneniu cieľov počas celého programového obdobia. 

Vyzval zástupcov partnerov, aby prejavili nesúhlas vždy a vyjadrili kritiku počas celého 

obdobia. 

 

Hlasovanie o schválení Zmeny OPII verzia 16.0: 

 

Prítomných: 28, za: 27, proti: 1, zdržal sa: 0 

Monitorovací výbor schválil zmenu OPII verzia 16.0. 

 

Hlasovanie o schválení mandátu pre RO znenie zmeny OPII verzia 16.0 upraviť na 

základe záverov SEA procesu a pripomienok EK: 

 

Prítomných: 28, za: 27, proti: 0, zdržal sa: 1 

Monitorovací výbor schválil Mandát pre Riadiaci orgán znenie zmeny OPII upraviť na základe 

záverov SEA procesu a pripomienok Európskej komisie. 

 

Hlasovanie o schválení formy hlasovania per rollam o hodnotiacich kritériách 

a zámeroch národných projektov pre prioritnú os 15: 

 

Prítomných: 28, za: 28, proti: 0, zdržal sa: 0 

Monitorovací výbor schválil formu hlasovania per rollam o hodnotiacich kritériách a zámeroch 

národných projektov pre prioritnú os 15. 
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6. Informácia o činnosti Riadiacich výborov OPII 

 

Pavol Bžán (MDV SR) (prezentácia) stručne informoval o jednotlivých zasadnutiach RV PO 

1-6, ktoré sa uskutočnili dištančnou formou. Boli to 2 zasadnutia, prerokovaných bolo spolu 5 

zámerov NP, vo výške 177 mil. EUR. Zverejňujeme ich na našej webovej stránke 

www.opii.gov.sk i na stránke Partnerskej dohody. Predmetné zmeny boli premietnuté do 

zoznamu národných projektov OPII, ktorý je zverejnený na webovom sídle OPII 

(www.opii.gov.sk), jednotlivé projektové zámery sú zverejňované aj na webovom sídle CKO 

(www.partnerskadohoda.gov.sk). 34. zasadnutie sa konalo 20. 12. 2022, predmetom zasadnutia 

bolo prerokovanie a schvaľovanie zámerov NP v rámci PO 3 a 6 pre prijímateľov Železnice 

Slovenskej republiky, Dopravný podnik Bratislava, a. s., Národnú diaľničnú spoločnosť, a. s. 

a Slovenskú správu ciest. Nový zámer bol predložený v PO 6„Rekonštrukcia križovatiek na 

cestách I. triedy IV. etapa“ (SSC), na ktorom aktuálne intenzívne pracujeme, aby sa vyčerpalo 

čo najviac prostriedkov na dopravné projekty. Aktualizované boli zámery NP v PO 3 – 

„Výstavba terminálov integrovanej osobnej prepravy v Bratislave – Bratislava - Lamačská 

brána, projektová príprava (DSPRS) a realizácia“ (ŽSR) a „Modernizácia údržbovej základne 

– 3. etapa, depo Jurajov Dvor – stavebné práce“ (DPB). V PO 6 „Rýchlostná cesta R1 

Ružomberok, juh – križovatka I/18 (projektová príprava R1)“ (NDS). 35. zasadnutie RV sa 

konalo dňa 20. 03. 2023 a predmetom bolo prerokovanie a schvaľovanie aktualizácie zámeru 

NP v rámci PO 3 pre prijímateľa Dopravný podnik Bratislava, a. s. „Modernizácia Vajnorskej 

radiály, kľúčových úsekov a prvkov infraštruktúry verejnej osobnej dopravy v Bratislave“.  

 

Erna Dohnáliková (MD SR) ocenila spoluprácu s prijímateľmi, obzvlášť vyzdvihla 

spoluprácu s Dopravným podnikom Bratislava, ktorý veľmi aktívne a rýchlo bol schopný 

pripraviť projekty v rámci dvoch rokov až k realizácii a dúfa, že sa im podarí ich do konca 

obdobia zimplementovať.  

 

Pavol Bžán (MDV SR) Doplnil, že v časti doprava je celková aktuálna alokácia na úrovni 

101% pôvodnej. Riadiaci výbor PO7 nemal žiadne zasadnutie, v termíne od 30. 11. – 13. 12. 

2022 sa uskutočnilo hlasovanie per rollam k zámeru národného projektu „Digitálna evidencia 

múzejných zbierok (IS DEMZ)“ (Slovenské národné múzeum). Vyzvanie bolo vyhlásené        

16. 01. 2023 v sume 419 mil. EUR, aktuálny stav ŽoNFP bolo vydané rozhodnutie o schválení. 

Riadiaci výbor PO 9 – 12 od posledného rokovania MV nemal žiadne zasadnutie, ale je 

plánované v 3Q tohto roka. 

 

7. Rôzne 

8. Záver a zhrnutie 

 

Erna Dohnáliková (MD SR) poďakovala prítomným za účasť a pozvala ich na prehliadku 

projektov. 

 

9. Prehliadka projektov 

„Nová električková trať v Petržalke“ a ACCORD na Fakulte elektrotechniky a informatiky 

STU a vonkajších priestorov Fakulty matematiky, fyziky a informatiky UK. 

http://www.opii.gov.sk/
http://www.partnerskadohoda.gov.sk/
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PhDr. Pavol Bžán, MA   Dátum: 19. 06. 2023    Podpis: v. r. 

tajomník MV OPII 2014 – 2020 

 

Ing. Erna Dohnáliková   Dátum: 19. 06. 2023    Podpis: v. r.  

podpredsedníčka MV OPII 2014 – 2020 

 

Ing. Pavol Lančarič, PhD.   Dátum: 20. 06. 2023    Podpis: v. r. 

predseda MV OPII 2014 – 2020       
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Zoznam použitých skratiek 

 

ACN  Action Completion Note – stanovisko JASPERS k posudzovanému 

projektu  

AZZZ Asociácia zamestnávateľských zväzov a združení  

CEF Nástroj na prepájanie Európy – Connecting Europe Facility 

CKO Centrálny koordinačný orgán 

CO Certifikačný orgán 

DG REGIO Generálne riaditeľstvo Európskej komisie pre regionálnu politiku 

DOP dopytovo-orientované projekty 

EK Európska komisia 

EÚ Európska únia 

ERDF Európsky fond regionálneho rozvoja 

EŠIF Európske štrukturálne a investičné fondy 

GR generálny/a riaditeľ/ka 

IQR Independent Quality Review – nezávislé hodnotenie kvality JASPERS 

IROP Integrovaný regionálny operačný program 

IT informačné technológie 

ITAS IT Asociácia Slovenska 

JASPERS Joint Assistance to Support Projects in European Regions – Spoločná         

pomoc na podporu projektov v európskych regiónoch 

KF Kohézny fond 

KMNO  Komora mimovládnych neziskových organizácií pri Rade vlády SR pre    

MNO 

KOZ Konfederácia odborových zväzov 

KŽP Kvalita životného prostredia 

MD  Ministerstvo dopravy  

MF  Ministerstvo financií  

MH Ministerstvo hospodárstva 

MIRRI Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie 

MPSVaR Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny 

MinV Ministerstvo vnútra 

MU  merateľný ukazovateľ 

MV Monitorovací výbor pre OP Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

MŠVVaŠ Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu 

MŽP Ministerstvo životného prostredia 

NDS Národná diaľničná spoločnosť 

NFP Nenávratný finančný príspevok 

NP Národný projekt 

PPP Združenie Partnerstvá pre prosperitu 

OA Orgán auditu 

OP Operačný program 

OPII Operačný program Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 

PO prioritná os 

PSK Program Slovensko 
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RO Riadiaci orgán 

RV Riadiaci výbor 

RVŠ Rada vysokých škôl 

SD Slovensko.Digital 

SO Sprostredkovateľský orgán 

SR Slovenská republika 

SSC Slovenská správa ciest 

ÚVO Úrad pre verejné obstarávanie    

VaI Výskum a inovácie 

VO verejné obstarávanie 

ZSPS Zväz stavebných podnikateľov Slovenska 

ZSSK            Železničná spoločnosť Slovensko 

ZVATU Združenie výskumne a technicky orientovaných univerzít 

ŽoNFP           Žiadosť o nenávratný finančný príspevok 

ŽoP             Žiadosť o platbu 

ŽSR             Železnice slovenskej republiky 
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Príloha č.1: Zoznam účastníkov 

P. č.  Meno a priezvisko zástupca Organizácia 

1. Pavol LANČARIČ Erna DOHNÁLIKOVÁ MD SR 

2. Martin JANÁČEK  Pavol BŽÁN MD SR 

3. Erna DOHNÁLIKOVÁ  MD SR 

4. Peter BALÍK Barbora SEDALOVÁ SO – MIRRI SR 

5. Miriam KOVÁČIKOVÁ  SO – MIRRI SR 

6. Dagmar AUGUSTINSKÁ   SO – MŠVVaŠ 

7. Boris ŠKODA Edmund ŠKORVAGA SO – MH  

8. Denisa ŽILÁKOVÁ   Katarína BELICOVÁ CKO – MIRRI SR 

9. Adela DANIŠKOVÁ  Matúš DUBOVSKÝ EVS – MinV 

10. Ladislav ŠIMKO   CKO – MIRRI SR 

11. Dagmar LITTEROVÁ Filip RAKÚS MPSVaR 

12. Katarína VALLOVÁ  CO – MF 

13. Pavol KRISTEĽ   IROP – MIRRI SR 

14. Richard BOTKA  ÚDPT 

15. Ľubor ILLEK  KMNO - Slovensko.Digital 

16. Branislav MAMOJKA  KMNO – NROZP 

17. Marcel ZAJAC  KMNO 

18. Ľubomír BILSKÝ Marcel ZAJAC KMNO – SOVVA 

19. Michal VÁŽNY  KMNO 

20. Milan IŠTVÁN  PPP 

21. Pavol FRIČ  ITAS  

22. Martin CHRAPPA   Klub 500 

23. Pavol KOVÁČIK Marek MALINA ZSPS 

24. Roman ČAJKA   ÚMS 

25. Martin PUTALA   Rada VŠ 

26. Pavol SOVÁK Milan BELKO Združenie VATU 

27. Roman KARLUBÍK  AZZZ 

28. František ZAPARANIK  KOZ 

Tajomník MV OPII  

29. Pavol BŽÁN  MD SR 

Pozorovatelia a hostia MV OPII  

30. Thomas BAER  DG REGIO 

31. Lucian JEGA  DG REGIO 

32. 

Denisa VASARÁBOVÁ 

KÚTYOVÁ 
 MIRRI SR 

33. 

Vladimíra 

ZACHARIDESOVÁ 
 MF SR – OA 

34. Tatiana KUDERAVÁ  MF SR – OA 

35. Pavol KORČEK  KMNO – NROZP 

36. Juraj KOŠÍK  MF SR 

37. Zuzana KOVÁČOVÁ  MD SR 

38. 

Alena VAŠKANINOVÁ 

BUCHLÁKOVÁ 
 MD SR 
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39. Janette BEDNÁROVÁ  MD SR 

40. Ján KOLLÁR  MD SR 

41. Denisa KOŠÍKOVÁ  MD SR 

42. Mária ŠIMONIČOVÁ  tlmočenie 

43. Katarína ŠAJGALÍKOVÁ  tlmočenie 

44. Ján GALVÁNEK  MD SR 

45. Dušan DUFFEK  MD SR 

46. Peter HELM  MD SR 

47. Ľubomír GRZNÁRIK  MŠVVaŠ SR 

48. Ľuboš ĎURIČ  MD SR 

49. Martin HRACHALA  MD SR 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


